
 

 

Z Á P I S N I C A 

 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Dojč, ktoré sa konalo dňa 24. apríla 2015. 

 

 

Zasadnutie zahájené o 19:00 hod. 

 

Navrhnutý program:  

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2. Kontrola uznesení 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Protest prokuratúry 

5. Zmena rozpočtu obce Dojč na rok 2015 Rozpočtovým opatrením starostky obce č. 2/2015 

6. Stanovisko hlavného kontrolóra k zmene rozpočtu Rozpočtovým opatrením starostky obce 

č. 2/2015 

7. Smernica o sťaţnostiach 

8. Prevádzkový poriadok multifunkčného ihriska – informácia 

9. Prevádzkový poriadok pohrebiska – informácia 

10. Plán hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce 

11. Informácia o VO – osvetlenie, rekonštrukcia školy 

12. Webstránka obce 

13. Informácia o postupe prác na parkovisku pri cintoríne 

14. Čistenie potoka – informácia 

15. Rôzne – doplnenie ţiadosti p. Drinku 

- čistenie obce 25.4.2015 – čierne skládky 

- informácia o pozemkových úpravách 

- informácia o trafostanici 

- informácia starostky o činnosti od 20.2.2015 do 24.4.2015 

16. Interpelácie občanov 

17. Diskusia 

18. Uznesenia 

19. Záver 

 

Prítomní: 

starostka: PaedDr. Slavomíra Melišová 

poslanci: 

1. Ing. Pavol Zich 

2. Bc. Júlia Kozánková, 

3. Katarína Čelústková, 

4. Ing. Peter Orság, 

5. Mgr. Zuzana Macková, 

6. Ing. Andrej Vician. 

hlavný kontrolór obce: Ing. Dušan Frndalovics 

námestníčku Okresnej prokuratúry v Senici: JUDr. Paulína Bederková 

neprítomní: Ing. Svetlana Šefčíková - ospravedlnená, Bc. Martina Gajarová - PN, JUDr. Antónia 

Mikulíková – prišla neskôr 

Ostatní prítomní občania podľa prezenčnej listiny. 



 

 

1. bod programu: Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Starostka obce PaedDr. Slavomíra Melišová privítala poslancov a občanov prítomných                 

na zasadnutí Obecného zastupiteľstva Obce Dojč a oboznámila prítomných s programom 

rokovania, pričom sa spýtala, či chce niekto program doplniť, pozmeniť. 

 

Návrh uznesenia č. 68/2015/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

Program 5. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dojči 

Hlasovanie: 

prítomných: 6,     za: 6  proti: 0 zdrţali sa: 0 

 

Pani starostka navrhuje za zapisovateľku pani Klaudiu Habovú a za overovateľov – Mgr. Zuzanu 

Macková a Ing. Pala Zicha. 

 

Návrh uznesenia č. 69/2015/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

zapisovateľku a overovateľov zápisnice: Klaudia Habová – zapisovateľka,  Mgr. Zuzana 

Macková, Ing. Pavol Zich – overovatelia. 

Hlasovanie: 

prítomných: 6,     za: 6  proti: 0 zdrţali sa: 0 

 

2. bod programu: Kontrola uznesení 

 

Na základe schváleného uznesenia obecným zastupiteľstvom dňa 8.4.2015 o vstupe do ZMOSu 

starostka informuje,  ţe sa uhradil členský poplatok za rok 2015 vo výške 206,00 €. 

 

3. bod programu: Voľba návrhovej komisie 

 

Starostka obce určuje členov návrhovej komisie: Katarína Čelústková, Bc. Júlia Kozánková. 

 

Návrh uznesenia č. 70/2015/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

návrhovú komisiu v zloţení: Katarína Čelústková, Bc. Júlia Kozánková 

Hlasovanie:  

prítomných: 6,     za: 6  proti: 0 zdrţali sa: 0 

 

4. bod programu: Protest prokuratúry 

 

Starostka obce víta námestníčku okresnej prokuratúry v Senici JUDr. Paulínu Bederkovú 

a zároveň jej predáva slovo. Dr. Bederková zistila kontrolou, ţe VZN Obce Dojč o zbere, preprave 

a zneškodňovaní komunálneho odpadu a miestnom poplatku za zber, prepravu a zneškodňovanie 

komunálneho odpadu nebolo od posledného schválenia ObZ 12.12.2002 upravované. Dr. 

informuje, ţe sa vo VZN o odpadoch nachádza veľa porušení, bolo prijaté veľmi dávno aj keď bol 

novelizovaný zákon. VZN neopisuje zákon, nepreberajú sa vety zo zákona, iba musí byť v súlade 

so zákonom (napr. ak niekto poruší VZN, dopúšťa sa priestupku a sú mu vyrubené sankcie – 

zákon o odpadoch sám rieši porušenie a sankcie). Starostka obce informuje, ţe prezident SR 



 

 

podpísal zákon o odpadoch a pýta sa JUDr. Bederkovej či nestačí počkať na jeho účinnosť. Dr. 

Bederková reaguje na dotaz pani starostky, ţe určite nemáme zostať bez VZN o odpadoch a aţ 

príde do účinnosti zákon, tak sa znovu upraví. Máme prijať uznesenie o jeho zrušení a zároveň 

ukladá vypracovať nové. Pán kontrolór obce sa pýta, či nestačí zobrať na vedomie protest 

prokurátora, ale Dr. Bederková hovorí, ţe musí byť jednoznačné rozhodnutie o prijatí alebo 

neprijatí protestu prokurátora a zrušenie VZN. Starostka obce dáva návrh na uznesenie: 

 

Návrh uznesenia č. 71/2015/UObZ 

ObZ v Dojči vyhovuje: 

protestu prokurátorky proti VZN Obce Dojč o zbere, preprave a zneškodňovaní komunálneho 

odpadu a miestnom poplatku za zber, prepravu a zneškodňovanie komunálneho odpadu a jeho 

prílohy č. 1, ktoré boli prijaté na zasadnutí ObZ v Dojči dňa 12.12.2002 a nadobudli účinnosť 

dňom 01.01.2003. 

Hlasovanie:  

prítomných: 6,     za: 6  proti: 0 zdrţali sa: 0 

 

Návrh uznesenia č. 72/2015/UObZ 

ObZ v Dojči  zrušuje: 

VZN Obce Dojč o zbere, preprave a zneškodňovaní komunálneho odpadu a miestnom poplatku za 

zber, prepravu a zneškodňovanie komunálneho odpadu a jeho prílohy č. 1, ktoré boli prijaté na 

zasadnutí ObZ v Dojči dňa 12.12.2002 a nadobudli účinnosť dňom 01.01.2003. 

Hlasovanie: 

prítomných: 6,     za: 6  proti: 0 zdrţali sa: 0 

 

Návrh uznesenia č. 73/2015/UObZ 

ObZ v Dojči  ukladá: 
obecnému úradu vypracovať do 24.6.2015 nové VZN o odpadoch. 

Hlasovanie:  

prítomných: 6,     za: 6  proti: 0 zdrţali sa: 0 

 

Dr. Bederková poznamenala, ţe p. Pachník preskúmava VZN-ka od obcí na Slovensku, a keď zistí 

najmenšie pochybenie, dáva podnet na prokuratúru. Starostka poďakovala Dr. Bederkovej za jej 

účasť na dnešnom obecnom zasadnutí.  

 

5. bod programu: Zmena rozpočtu obce Dojč za rok 2015 Rozpočtovým opatrením starostky 

obce č. 2/2015 

 

Zástupca starostky obce Ing. Pavol Zich vyzval účtovníčku slečnu Marcelu Hovančíkovú, aby 

informovala poslancov a občanov o 2. zmene rozpočtu za rok 2015. Účtovníčka informuje o 

zmenách rozpočtových poloţiek v príjmovej aj výdavkovej časti rozpočtu. Tieto zmeny boli 

prerokované na finančnej komisii. Menia sa nasledovné poloţky: výkonné a zákonodarné orgány 



 

 

sa zvýšia o 6.600,00 €, cestná doprava o 1.000,00 €, verejná zeleň o 1.700,00 €, náboţenské a iné 

spoločenské sluţby o 900,00 €, MŠ o 2.625,00 €, ŠJ o 2.060,00 €, kapitálové výdavky: cestná 

doprava o 3.000,00 €, ZŠ o 6.000,00 €. Celkový objem výdavkov sa zvýši oproti schválenému 

rozpočtu z 665.627,10 € na 689.512,10 €. 

 

6. bod programu: Stanovisko hlavného kontrolóra k zmene rozpočtu Rozpočtovým 

opatrením starostky obce č. 2/2015 

 

Hlavný kontrolór obce Ing. Dušan Frndalovics spracoval k 2. zmene rozpočtu stanovisko, kde 

vyčíslil celkové výdavky, ktoré sa zvýšia cca o 24.000,00 €, taktieţ vyčíslil predpokladaný 

výsledok hospodárenia po 2. zmene rozpočtu za rok 2015 v sume 82.583,00 €. Hlavný kontrolór 

obce konštatuje, ţe 2. zmena rozpočtu za rok 2015 sa pripravila v súlade so zákonom 

o rozpočtových pravidlách, preto navrhuje 2. zmenu rozpočtu za rok 2015 schváliť.   
 

Návrh uznesenia č. 74/2015/UObZ 

ObZ v Dojči  berie na vedomie: 

stanovisko hlavného kontrolóra k 2. zmene rozpočtu v roku 2015. 

Hlasovanie:  

prítomných: 6,     za: 6  proti: 0 zdrţali sa: 0 

 

Návrh uznesenia č. 75/2015/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

navrhovanú 2. zmenu  rozpočtu obce na rok 2015  

Hlasovanie: 

 prítomných: 6,     za: 6  proti: 0 zdrţali sa: 0 

 

7. bod programu: Smernica o sťažnostiach 

 

Zástupca starostky Ing. Pavol Zich informuje, ţe sa spracováva VZN o slobodnom poskytovaní 

informácii, ktoré  bude vyvesené 15 dní na vývesnej tabuli a konštatuje, ţe pripomienky treba 

podať do 10 dní.  

 

8. bod programu: Prevádzkový poriadok multifunkčného ihriska – informácia 

 

Hlavný kontrolór informuje, ţe prevádzkový poriadok multifunkčného ihriska, ktorý bol 

schválený ObZ dňa 6.7.2010 sa bude rušiť a nový vypracovávať. Koncom apríla bude tieţ 

zverejnené na úradnej tabuli. 

 

9. bod programu: Prevádzkový poriadok pohrebiska – informácia 

 

Starostka obce informuje, ţe prevádzkový poriadok pohrebiska je len návrh, ktorý ošetruje, kto je 

prevádzkovateľ, ako sa platí, ako je prístupné. Tento návrh bude zverejnený na obecnej webovej 

stránke v časti úradná tabuľa. Starostka oboznámila prítomných, ţe by chcela pracovať na novom 

pohrebisku, ktoré je zapracované v územnom pláne.  

 

Návrh uznesenia č. 76/2015/UObZ 

ObZ v Dojči prerokovalo VZN o: 



 

 

poskytovaní informácií, sťaţnostiach, prevádzkový poriadok multifunkčného ihriska, prevádzkový 

poriadok pohrebiska 

Hlasovanie:  

prítomných: 6,     za: 6  proti: 0 zdrţali sa: 0  

 

10. bod programu: Plán hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce 

 

Starostka obce informuje, ţe PHSR obce je vypracovaný do roku 2013, od roku 2014 - 2020 musí 

byť nový spracovaný. Cenová ponuka na vyhotovenie plánu od Ing. Gergelovej, čo nám robila 

dopravný passport, je cca 800,00 €. Po minulé roky robil tento plán p. Smetana, ktorý bol vo 

výške cca 1200,00 €. Pani Gergelová pripraví dotazníky do domácností, čo obyvatelia očakávajú 

a s čím sú respektíve s čím nie sú spokojní.  

 

11. bod programu: Informácia o VO – osvetlenie, rekonštrukcia školy 

 

Starostka obce informuje, ţe VO na verejné osvetlenie pred týţdňom skončilo  verejnou 

elektronickou aukciou, ktorú budú kontrolovať úrady z Košíc a z Bratislavy (SIEA). 

Ďalej informuje, ţe na zákazku VO rekonštrukcie MŠ na ZŠ sa prihlásilo 10 firiem. Vyhrala firma 

STOMONT, ktorá sa zároveň vzdala, na 2. mieste firma CONSTRUCTION Nadlice, robila 

zatepľovanie a iba štátne zákazky, vyţiadali sme si na túto firmu referencie. Na 3. mieste bola 

firma UNIPRASTAV Čereňany, ktorá robila aj rekonštrukcie MŠ, tieţ sme si vyţiadali referencie. 

Mali by sa vyjadriť do budúceho pondelka, uvidíme ako to dopadne.    

Zároveň bolo aj otváranie obálok na rekonštrukciu vykurovania ZŠ. Prišlo 5 obálok cena cca 

90.000,00 €, krátke doby dodania a starostka informuje, ţe o mesiac poskytne viac údajov.  

 

12. bod programu: Webstránka obce 

 

Starostka obce informuje, ţe od pondelka 20. apríla 2015 funguje nová webová stránka 

www.dojc.sk, ktorú priebeţne o údaje dopĺňa. Musia sa tam preskenovať zmluvy tak, aby tam 

neboli rodné čísla, podpisy, postupne sa doplnia faktúry a priebeţne sa všetko dohrá. Zároveň 

vyzýva ľudí, ak majú nejaké návrhy alebo podnety, môţu ich poslať na e-mailovú adresu čo je na 

webstránke obec@dojc.sk alebo starosta@dojc.sk.  

 

13. bod programu : Informácia o postupe prác na parkovisku pri cintoríne 

 

Starostka oboznamuje prítomných o postupe prác na parkovisku, ţe po 1. máji 2015 sa bude na 

tom pracovať. Oznamuje, ţe povolenie na búranie máme, túto prácu bude vykonávať p. Miroslav 

Opatovský, ktorý si to bude odrábať z dlhu na základe mediačnej zmluvy.  

 

14. bod programu : Čistenie potoka – informácia 

 

Starostka obce PaedDr. Slavomír Melišová informuje, ţe potok bude čistiť firma AGROSTAV, 

cena za prácu bude cca 2.200,00 – 2.500,00 € a bude trvať maximálne 2 týţdne strojovo, potom sa 

bude pokračovať - dočisťovať ručne,  zároveň sa budú nahrádzať kocky a upravovať brehy. 

Čistenie potoka pri p. Černochovi sa bude musieť vyčistiť ručne nie prístrojmi. Na základe tejto 

skutočnosti chce pani starostka poprosiť ľudí o trpezlivosť, ţe nebude pokosené, lebo sa bude 

robiť potok, ďakuje za porozumenie.  

http://www.dojc.sk/
mailto:obec@dojc.sk
mailto:starosta@dojc.sk


 

 

 

Návrh uznesenia č. 77/2015/UObZ 

ObZ v Dojči berie na vedomie informáciu o: 

príprave PHSR, čistení potoka, prebiehajúcich VO a postupe prác pribudovaní parkoviska 

Hlasovanie: 

 prítomných: 6,     za: 6  proti: 0 zdrţali sa: 0 

 

 

15. bod programu: Rôzne  

 

Doplnenie žiadosti p. Drinku 

P. Drinka predloţil na ţiadosť ObZ prevádzkové hodiny autoservisu a špecifikáciu automobilov, 

pre ktoré je určená autoopravovňa. Pri konzultácii so Spoločným stavebným úradom, sme boli 

upozornení, ţe p. Ľubormír Drinka nie je vlastníkom nehnuteľnosti, ale Ľudmila Drinková, a preto 

musí ešte predloţiť zmluvu o prenájme, a ak v daných priestoroch chce prevádzkovať 

autoopravovňu musí poţiadať o zmenu uţívania stavby, pretoţe na základe kolaudačného 

rozhodnutia sa jedná o hospodársku budovu. Na odporúčanie p. Múčkovej nemáme schvaľovať 

prevádzkovú dobu a vyţiadať si od p. Drinku zmenu uţívania stavby. Starostka dáva návrh na 

uznesenie:  

 

Návrh uznesenia č. 78/2015/UObZ 

ObZ v Dojči ukladá: 

Obecnému úradu, aby vyzval pána Ľubomíra Drinka, aby predloţil nájomnú zmluvu, nakoľko 

predmetná nehnuteľnosť je majetkom Ľudmily Drinkovej, predloţil zmenu uţívania stavby, 

nakoľko stavebné povolenie z 11.05.2012 aj kolaudačné rozhodnutie je na „hospodársku budovu – 

v popise stavby je uvedené, ţe objekt bude vyuţívaný na skladovanie poľnohospodárskej 

a záhradnej techniky“ nie na autoopravovňu.  

Hlasovanie:  

prítomných: 6,     za: 6  proti: 0 zdrţali sa: 0 

 

 

Čistenie obce 25.4.2015 – čierne skládky 

Starostka obce informuje, ţe v stredu sme objednali na smetisko kontajner. Zamestnanci spolu 

s aktivačnými pracovníkmi z ÚPSVaR čistili smetisko, pozbieralo sa 16 igelitových vriec 

plastových fliaš. Na brigádu „jarné čistenie“, ktorá sa uskutoční zajtra 25.4.2015 ponúkol p. Skala 

vlečku a p. Opatovský JCB.  

 

 

Informácia o pozemkových úpravách 

Starostka informuje prítomných, ţe v dňoch 24.3.2015 a 9.4.2015 sa v zasadačke obecného úradu 

konali stretnutia s občanmi, ktorí sú vlastníkmi pozemkov v katastrálnom území obce Dojč. Riešili 

nezrovnalosti ohľadom výpisu z Registra nového stavu. Kompletný RNS bol k dispozícií od 

11.3.2015 k nahliadnutiu aj na Obecnom úrade. 

 

Informácia o trafostanici 

Starostka obce informuje, ţe p. Kondrla zameral a vytvoril geometrický plán na trafostanicu a p. 

Paták vypracováva projekt, ktorý sa starostka posnaţí pourgovať.  



 

 

 

Žiadosti: 

 Žiadosť p. Konečného o poskytnutie príspevku na akciu „Ukážka bojov 2. Sv. Vojny a ČSLA“ 

Ţiadosť predloţil 2.10.2014, nie je to schválené uznesením, je to uvedené ako dodatok, ţe ObZ 

berie na vedomie nenávratný príspevok, do rozpočtu na rok 2015 nebol zaradený. Minulý rok 

dostal príspevok vo výške 500,00 €. Pán Vician konštatuje, či by tieto spoločenské akcie mali 

dostať rovnakú sumu, ţe keď sa schválilo jednému tak aj druhému. Rozpočet by sa riešil cez 

reprezentačné poloţky.  

 

19: 57 hod. dorazila poslankyňa  JUDr. Antónia Mikulíková  

prítomných poslancov: 7 

 

Návrh uznesenia č. 79/2015/UObZ 

ObZ v Dojči súhlasí: 

so ţiadosťou p. Petra Konečného o poskytnutie nenávratného finančného príspevku na akciu 

„Ukáţka bojov 2. sv. vojny a ČSLA“, ktorá sa uskutoční 11.07.2015. Finančný príspevok sa 

poskytne vo výške 500,00 € 

Hlasovanie: 

prítomných: 7,     za: 7  proti: 0 zdrţali sa: 0 

 

 

 Žiadosť o osvetlenie pred rodinný dom p. Lucie Jankovičovej a Dušana Bublu 

Nakoľko vrcholí VO rekonštrukcie verejného osvetlenia a v prípade úspešnej realizácie projektu, 

bude osvetlenie nainštalované. Starostka informuje, ţe  zároveň by sa dofinancovalo obcou 

osvetlenie ešte za školou u p. Hazuchu, p. Skalu, p. Kozánkovej, p. Kucejovej a teda p. 

Jankovičovej.  

 

Návrh uznesenia č. 80/2015/UObZ 

ObZ v Dojči  berie na vedomie žiadosť L. Jankovičovej: 

o vybudovaní verejného osvetlenia pred rod. dom Lucie Jankovičovej v uličke za p. Matuskou. 

Odôvodnenie:  súčasnosti vrcholí VO Rekonštrukcia verejného osvetlenia v obci Dojč a v prípade 

úspešného posúdenia v SIEA a realizácie projektu, bude osvetlenie inštalované. Ak by tento 

projekt nebol úspešný, budeme osvetlenie riešiť neodkladne, ale aţ po vyjadrení SIEA. 

Hlasovanie:  

prítomných: 7,     za: 7  proti: 0 zdrţali sa: 0 

 

 Žiadosť p. Skalu o poskytnutie finančného príspevku na recesistické oslavy  17. novembra 

Pani starostka navrhuje vyhovieť ţiadosti p. Skalu a navrhuje poskytnúť príspevok vo výške 

500,00 €. 

 

Návrh uznesenia č. 81/2015/UObZ 

ObZ v Dojči súhlasí: 



 

 

so ţiadosťou p. Stanislava Skalu o poskytnutie finančného príspevku na recesistické oslavy 17. 

novembra v našej obci, ktoré sa uskutočnia 17.11.2015. Finančný príspevok sa poskytne vo výške 

500,- € 

Hlasovanie: 

prítomných: 7,     za: 7  proti: 0 zdrţali sa: 0 

 

 Žiadosť p. Dominika Morávka o príspevok vo výške 150,00 €  na celovečerný FilmFest, 

konaný 21.11.2015 UTATU. 

Pán Morávek v ţiadosti vyčíslil aj náklady spojené s týmto filmovým festivalom (100,00 € pult, 

36,00 € autorské právo, prenájom). 

Nakoľko je táto ţiadosť aţ k 21.11.2015, máme čas na schválenie ţiadosti. Budeme postupovať 

podľa nového VZN o dotáciách a čerpania rozpočtu, a preto starostka obce dáva návrh uznesenia: 

 

Návrh uznesenia č. 82/2015/UObZ 

ObZ v Dojči berie na vedomie: 

ţiadosť p. Dominika Morávka o poskytnutí finančného príspevku na filmový festival Snow Film 

Fest 2015, ktorý sa uskutoční 21.11.2015. O výške finančného príspevku rozhodne najneskôr v 

septembri 2015 

Hlasovanie:  

prítomných: 7,     za: 7  proti: 0 zdrţali sa: 0 

 

 

 Žiadosť manželov Slovákových o odkúpenie pozemkov par.č. 2849/3, 2849/7, 2850/3 a 2850/2 

Starostka informuje, ţe sú to parcely, ktoré sa v územnom pláne ako strategické – majúce vplyv na 

rozvoj obce. Zároveň predáva slovo p. Mikulíkovej, nakoľko je v tomto odborník. JUDr. 

Mikulíková konštatuje, ţe tieto pozemky sa môţu predať buď priamym predajom vlastníkovi 

stavby (napr. predzáhrady) alebo výnimočne dôvod osobitného zreteľa, čo v tomto prípade 

neprichádza do úvahy. Čiţe treba vyhlásiť draţbu alebo verejnú súťaţ.  

 

Návrh uznesenia č. 83/2015/UObZ 

ObZ v Dojči berie na vedomie: 

ţiadosť manţelov Slovákových s odkúpením pozemkov v k.ú. obce Dojč vo vlastníctve obce Dojč 

parc. č. 2849/3, 2849/7, 2850/3 a 2850/2.  

Hlasovanie:  

prítomných: 7,     za: 7  proti: 0 zdrţali sa: 0 

 

 Žiadosť MO Matice slovenskej v Dojči o poskytnutí kociek na úpravu studničky 

V ţiadosti ţiadajú 20 ks kociek na úpravu studničky, starostka obce informuje, ţe kocky máme 

a môţeme ich poskytnúť. 

 

Návrh uznesenia č. 84/2015/UObZ 

ObZ v Dojči súhlasí: 

so ţiadosťou MO MS v zastúpení MVDr. P. Kubíkom o poskytnutie 20 ks dlaţobných kociek na 

úpravu lesnej studničky „Hučák“. 

Hlasovanie:  



 

 

prítomných: 6,     za: 6  proti: 0 zdrţali sa: 0 

Poslankyňa p. Júlia Kozánková odbehla.  

 

 Žiadosť MO MS o vyhotovení a o osadení pamätnej tabule pri príležitosti 120. výročia 

narodenia Júliusa  Koreszka 

Pribliţnú cenu nevieme, p. Kubíková informuje, ţe na draţbách stojí obraz okolo cca 1.100,00 -

1.600,00 €. Starostka obce konštatuje, aby sme ţiadosť zobrali na vedomie a zároveň zistila cena.  

 

Návrh uznesenia č. 85/2015/UObZ 

ObZ v Dojči berie na vedomie: 

ţiadosť MO Matice slovenskej o kúpe a osadeniu  pamätnej tabule J. Korszkovi, nášmu rodákovi, 

maliarovi pri príleţitosti jeho 120. výročia narodenia. 

Hlasovanie:  

prítomných: 7,     za: 7  proti: 0 zdrţali sa: 0 

 

Návrh uznesenia č. 86/2015/UObZ 

ObZ v Dojči ukladá: 

aby obecný úrad zistil relevantné skutočnosti k zakúpeniu pamätnej tabule a moţnosti kúpy - 

zapoţičaniu obrazu J. Koreszku 

Hlasovanie:  

prítomných: 7,     za: 7  proti: 0 zdrţali sa: 0 

 

 

 Žiadosť MO MS v Dojči o nenávratný finančný príspevok. 

Nakoľko sa zistilo, ţe MO MS v Dojči má IČO, malo by sa postupovať podľa VZN o dotáciách, 

momentálne je v rozpracovaní. Pani Kubíková sa zapája do diskusie a hovorí, ţe v Senici stačí 

podať ţiadosť vţdy v beţnom roku. Starostka obce konštatuje, ţe prostriedky sa určite poskytnú, 

ale treba doriešiť aby sme neporušovali zákon a VZN.  

 

Návrh uznesenia č. 87/2015/UObZ 

ObZ v Dojči berie na vedomie: 

 ţiadosť MO MS v Dojči zastúpenou MVDr. Pavlom Kubíkom o poskytnutí finančného príspevku 

na činnosť. O výške finančného príspevku sa rozhodne najneskôr do septembri 2015. 

Hlasovanie: 

prítomných: 7,     za: 7  proti: 0 zdrţali sa: 0 

 

Pani Kubíková upozorňuje, ţe ObZ schválilo dotáciu p. Konečnému, ktorý má tieţ občianske 

zdruţenie a IČO, a prečo sa finančné prostriedky jemu schválili. Nakoľko táto organizácia má 

svoje IČO, mala by ísť podľa VZN o dotáciách. Momentálne je v rozpracovaní. Na základe tohto 

podnetu, poslanci ObZ hlasovali o nasledovných návrhoch uznesenia:  

 

Návrh uznesenia č. 88/2015/UObZ 

ObZ v Dojči ruší: 

návrh uznesenia č. 79/2015/UObZ o poskytnutí nenávratného finančného príspevku na akciu 

„Ukáţka bojov 2. sv. vojny a ČSLA“ 

Hlasovanie: 

prítomných: 7,     za: 7  proti: 0 zdrţali sa: 0 



 

 

 

Návrh uznesenia č. 89/2015/UObZ 

ObZ v Dojči berie na vedomie: 

ţiadosť p. Konečného o  poskytnutí nenávratného finančného príspevku na činnosť. O výške 

finančného príspevku sa rozhodne najneskôr do septembri 2015. 

Hlasovanie:  

prítomných: 7,     za: 7  proti: 0 zdrţali sa: 0 

 

Informácia starostky o činnosti od 20.2.2015 do 24.4.2015 

- dňa 27.3.2015 stretnutie s občanmi na základe 100 dní starostky 

- pani starostka sa zúčastnila  snemu ZMO Záhorie v Skalici 

- stretnutiu s RNDr. Levárskym ohľadom smerovej tabule OMS a moţnosti poskytnutia 

zamestnancom OMS, aby si mohli dať deti do našej MŠ 

- stretnutie s p. Jozefom Gaţom ohľadom premenovania autobusových zástaviek v Dojči, uţ 

nemáme zástavku rásc., ale kolónia a zástavku rásc. Ocú, ale Dom smútku 

- stretnutie s p. Kaščákom a p. Fojtlýnom z TS Senica ohľadom komunálnych odpadov. Starostka 

obce zistila, ţe napr. za popolnicu 240 l sa platí 63,00 €, ale obec za túto popolnicu dopláca 10,00 

€  TS Senica  

- starostka spolupracuje s Ing. Budovičom a starostami z okolitých obcí ohľadom ČOV  

- stretnutie s mediátorom p. Jablonickým ohľadom uzatvorenie mediačnej zmluvy, uznanie dlhu 

- komunikácia s p. Koštialovou ohľadom priechodu pre chodcov pri p. Vachovi, bezbariérovému 

vstpu na cintorín a parkovisku pri cintoríne 

- mali sme tu inšpektorát práce, všetko nedostatky boli odstránené, IP dal pozitívne stanovisko 

k spojeniu ZŠ s MŠ  a spolu s ostatnými vyjadreniami bola ţiadosť o zlúčenie ZŠ s MŠ v Dojči 

zaslaná na ministerstvo školstva 

- starostka obce spolu s p. Kondrlom riešia trafostanicu – komunikujú s p. Patákom 

- podpísala dohody cez ÚPSVaR, na §52a) sa zobrali 2 ľudia p. Klačko a p. Vdoviak, na §54 p. 

Morávek a p. Vymyslická 

- starostka informuje, ţe sa dávali samolepky na popolnice. Ten kto mal uhradené popolnice dostal 

nálepku. Tí, ktorí mali viacej popolníc a dostali len jednu nálepku, pretoţe na 4 osoby patrí 1 

popolnica, si  môţu doplatiť v plnej výške. 

- s prácou p.  Melišovou nebola starostka spokojná, zrušila pracovné miesto 

- na ministerstve školstva sme ţiadali o dotáciu na MŠ, zatiaľ na web. stránke nie sú ţiadne 

informácie 

- od 1.4.2015 pani starostka zrušila stravné lístky, zamestnanci sa stravujú v ŠJ 

- vysádzali sa tuje, orgovány  

- starostka obce podala na ministerstvo ţiadosť o dotáciu na domov dôchodcov 

- 30.3.2015 komisia kultúry spolu so zamestnancami obce pri príleţitosti Dňa učiteľov pripravila 

slávnostný deň učiteľov v sobášnej miestnosti obce 

- v kultúrnom dome sa vyhodili sporáky a chladničky, nakoľko fukár nefunguje, bude nové 

vykurovanie plynovým kotlom 

- starostka informuje, ţe sa zatiaľ natierali preliezky iba v MŠ, ale v najbliţších dňoch sa budú aj 

ostatné natierať 

- na obecnom úrade v kanceláriách a v zasadačke obecného úradu sa vymenili  svetlá 

- starostka informuje, ţe rieši susedské spory s poriadkovou komisiou 

- oslovovanie majiteľov na Záhumeniciach, štúdia na 22 domov 



 

 

- starostka informuje, ţe k 20.4.2015 je vybrané za daň z nehnuteľnosti  15.208,00 € a za TKO 

13.918,00, v hotovosti platilo cca 196 občanov a cez bankový účet 151. Výrub dane je na úrovni 

25 %. Predpis dane z nehnuteľnosti je 61.123,00 € a predpis za TKO 15.208,00 €. 

- pri obecnom úrade bude od 7.5.2015 pristavený kontajner na nebezpečný odpad do 11.5.2015 

P. Andrej Vician má dotaz, pýta sa ako budeme vymáhať nedoplatky? Starostka konštatuje, ţe 

v máji pôjdu výzvy na zaplatenie nedoplatkov za rok 2015, a kto nezaplatí bude zverejnený na 

webovej stránke, ďalej exekúcia alebo plomba na dom.   

Návrh uznesenia č. 90/2015/UObZ 

ObZ v Dojči berie na vedomie: 

informáciu o starostky o jej činnosti v období od 20.2. do 24.4.2015 

Hlasovanie: 

prítomných: 7,     za: 7  proti: 0 zdrţali sa: 0 

 

 

16. bod programu: Interpelácie občanov 

Interpelácie občanov boli ohľadom obecnej bytovky. P. Elena Danková počula, ţe sa bude obecná 

bytovka predávať, čo je na tom pravdy? Pani starostka informuje, ţe 30.4.2015 má naplánované 

stretnutie s nájomcami bytovky, uvaţuje sa nad predajom bytovky cca za 40.000,00 € ale podľa 

účtovníctva cca 50.000,00 €. Informuje o tom, ţe nájomci majú predlţovanú zmluvu, čiţe nemajú 

nárok na predkupné právo, i napriek tomu chce starostka im dať predkupné právo. Ak nebudú mať 

nájomci záujem o odpredaj, bude draţba.  Finančné prostriedky by boli pouţité na prestavbu na 

penzión. 

 

 

17. bod programu: Diskusia 

Starostka otvára diskusiu a necháva priestor na otázky. Nikto z prítomných nemal dotaz.  

 

 

18. bod programu: Uznesenie 

Pani Júlia Kozánková zhrnula a prečítala všetky uznesenia, ktoré poslanci schválili. 

 

 

19. bod programu: Záver 

Starostka informovala, ţe najbliţšie stretnutie bude 22.5.2015 

 

Starostka ukončila zasadnutie obecného zastupiteľstva a ďakuje za účasť. 

 

Zasadnutie ukončené o 21,20 hod. 

 

Zapisovateľka:   Klaudia Habová                  ................................................................ 

 

Overovatelia:      Mgr. Zuzana Macková       ................................................................ 

 

                            Ing. Pavol Zich                   ............................................................... 

 

Starostka obce: PaedDr. Slavomíra Melišová .............................................................. 


